
П Р О Т О К О Л  № 6  

 VІ сесія VІІ демократичного скликання 

від 05 травня 2016 року 

Місце проведення: зала засідань Золочівської міської ради. 

Відповідно до розпорядження міського голови м. Золочева від 18.04.2016 року 

№42«Про скликання чергової VІ сесії міської ради VІІ демократичного 

скликання» 05.05.2016 року відбулось засідання VІ сесії Золочівської міської ради 

VIІ демократичного скликання. 

Сесію відкрив головуючий – Гриньків І.М.- міський голова м Золочева. 

Виконується Державний славень України. 

Присутні -  депутаи міської ради: Анін І.В., Барабаш Й.П., Бойко Т.О., Будзівула 

В.В., Вонс С.М., Воронюк В.М., Городиловський Т.П., Джула В.Б.,  Дубно Б.Я., 

Колодка Д.І.,  Кравчук Т.О., Куйбіда Т.Я.,  Мірчук В.А., Савчук А.Ю., Сидорович 

О.М., Стецюк І.Р., Тершовчин М.І.,  Хомич В.Б., Чучман Л.М  Шаваровський Р.З., 

Юрцан В.М.  

 

  
Відсутні -  депутатів  міської ради: Гладкий А.Р., Легоцька Т.Л., Медвідь В.М., 

Рудий М.Б., Слободян Ю.І.  

У засіданні взяли участь:  

П. Шумляк – провідний спеціаліст землевпорядник міської ради;. 

В.Гавришків – заступник міського голови  

В.Заморський – технічний директор ТзОВ «Золочівенергоінвес», ТзОВ 

«Золочівенергоресурс»; 

Марець Г.С. - заступник начальника відділу поліції – керівник патрульної поліції 

підполковник поліції 

Сесія розпочала роботу об 10.00 год.  

Головуючий: для роботи сесії потрібно обрати секретаря. Пропоную секретарем 

сесії обрати депутата Вонс С.М. 

Головуючий: хто за те, щоб обрати секретарем сесії депутата Вонс С.М. 

прошу голосувати. 

Голосували: за-21, С.Вонс - утрималась 
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Головуючий: Рішення прийнято. 

Сесія вирішила: обрати секретарем VІ сесії VІІ демократичного скликання 

депутата Вонс С.М. 

Головуючий: приймаємо даний порядок денний за основу, прошу голосувати: 

Голосували: «за» -22. 

Головуючий: голосуємо за регламент із зауваженням : поставити п.1 виступи 

депутатів  

Голосували: «за» -22. 

Головуючий: питання  перше – виступи депутатів з заявами і оголошеннями. 

Л.Чучман: 

- стосовно мікро проектів, як вони пройшли? 

- стосовно встановлення в ДНЗ №6 вікон 

Головуючий: офіційних результатів по мікро проектах немає 

В.Воронюк виступив із зверненням мешканців вул. О.Безпалька щодо 

незручностей на дорозі в результаті прокладання газу 

Д.Колодка:  1. Щодо підтримки вітчизняного виробника створити комісію і 

пояснити ситуацію. 

2. Щодо рекламних вивісок комісійно вийти і звернути увагу на рекламу 

викладену на іноземній мові. 

В.Хомич: пропоную на вул. Осипа Безпалька одночасно провести заміну водної 

труби 

І.Гриньків виступив з інформацією, а саме: 

- 200 тис. грн. зібрано і заплачено за скульптури, які будуть поставлені біля 

костелу і освячені на День міста Золочева. 

- проект товариства Золочів - Шьонінген переміг і в Зеленому Яру будемо мати 

можливість зробити ще дерев’яні скульптури 

Головуючий: приступаємо до 1-го питання порядку денного.  

О.Сидорович: про внесення змін в рішення сесії міської ради від 27.01.2015 року 

№1658 «Про затвердження ставок земельного податку на землю на території 

Золочівської міської ради» 
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Голосували: «за»- 22, -одноголосно 

Головуючий: Рішення прийнято. 

О.Сидорович: про внесення змін в рішення сесії міської ради від 17.02.2012 року 

№491 «Про затвердження Положення про порядок сервітутного використання 

земель комунальної власності територіальної громади м. Золочева» 

Голосували: «за»- 22, -одноголосно 

Головуючий: Рішення прийнято 

О.Сидорович: про встановлення ставок податку на нерухоме майно, відмінне від 

земельної ділянки 

В.Будзівула: запропонував залишити податок з 0 ставкою, а працювати з 

неплатниками податків за землю 

Д.Колодка запропонував встановити ставку 0,1%, а на наступну сесію 

повідомити депутатів, які дії проведені з неплатниками податків. 

Головуючий:: в цілому голосуємо з пропозицією В.Будзівули і Д.Колодки з 0,1% 

ставкою. 

Голосували: «за»- 22, -одноголосно 

Головуючий: Рішення прийнято 

О.Сидорович: про надання пільги із сплати земельного податку 

Голосували: «за»- 22, -одноголосно 

Головуючий: Рішення прийнято 

О.Сидорович: про внесення змін та доповнень в рішення сесії Золочівської 

міської ради від 24.12.2.2015 року №89 «Про затвердження переліку об’єктів 

комунальної власності, що підлягають приватизацїї» 

Голосували: «за»- 22, -одноголосно 

Головуючий: Рішення прийнято 

О.Сидорович: про встановлення ставки транспортного податку в місті Золочеві 

Голосували: «за»- 22, -одноголосно 

Головуючий: Рішення прийнято 

О.Сидорович: про встановлення ставок туристичного збору 
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Голосували: «за»- 22, -одноголосно 

Головуючий: Рішення прийнято 

О.Сидорович: про впорядкування геонімів міста Золочева 

Т.Городиловський наголосив, що про це необхідно повідомити відповідні 

служби після затвердження рішення 

Голосували: «за»- 22, -одноголосно 

Головуючий: Рішення прийнято 

О.Сидорович виступив з попередніми напрацюваннями щодо підготовки до 

святкування м. Золочева, ознайомив з  запланованими заходами. 

Головуючий: інформація прийнята до відома. Наступне питання доповідає 

В.Гавришків. 

В.Гавришків про розгляд звернення МКП «Золочівтеплоенерго» від 11.04.2016 

року №51 та про звернення до Господарського суду Львівської області (справа 

№914/804/16) з клопотанням не застосовувати до МКП «Золочівтеплоенерго» 

передбачені Законом України «Про відновлення платоспроможності боржника, 

або визнання його банкрутом» процедури та припинення провадження у справі 

про банкрутство 

І.Стецюк: який штат МКП «Золочівтеплоенерго»? 

В.Гавришків: 5 чоловік 

Голосували: «за»- 22, -одноголосно 

Головуючий: Рішення прийнято 

Заморський В.Л.  з інформацією про роботу ТзОВ «Золочівенергоінвес», ТзОВ 

«Золочівенергоресурс» про роботу в осінньо-зимовий період 2015-2016 років. 

І.Стецюк: яка сума орендної плати? 

В.Заморський: 674 тис. грн.. за рік 

В.Будзівула: скільки лісу  заготовляєте? 

В.Заморський: в 2015р. заготовили 60% від потреби перед початком сезону 

опалювального, це-6,5 тис. м.куб., на цей рік плануємо 7 тис.кубів заготовити. 

Д.Колодка: Чи ви відчуєте чи буде підняття тарифу на тепло? 

В.Заморський: ліс не дорожчає, 
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В.Хомич: якщо після закриття садочків йде похолодання чи можна запустити 

котельні? 

В.Заморський: 3 садочки можна забезпечити теплом, після розпорядження. 

Головуючий: інформація прийнята до відома. Заслуховуємо інформацію про 

роботу Золочівського ВП Головного управління Національної поліції України у 

Львівській області про охорону громадського порядку та дотримання Правил 

вуличного руху на території міста в 2015 р. 

Марець І.С.  про  охорону громадського порядку та дотримання Правил 

вуличного руху на території міста в 2015 році. 

В.Будзівула щодо патрулювання , патрулюють з19.00 до 24.00 год.  продовжити 

патрулювання в місті в нічний період 

Марець І.С. можна змістити з 20.00 до 01.00 год. 

М.Тершовчин : 

- чому в суботу штрафують тільки окремих водіїв? 

- яка ситуація з крадіжками в місті, чи помогли камери в розкритті злочинності, 

які поставлені в місті? 

В. Джула : необхідно обмежити режим роботи барів «Лаванда», «Монако». 

Т.Городиловський з проханням, вимогою щодо навчання пішоходів переходити 

вулицю (групами), зробити показову акцію. 

 В.Мірчук: вказав на необхідність проведення попередньої роботи (через пресу 

повідомити правила для пішоходів). 

В.Хомич: щодо розкриття злочинності, на вул.. Заріччя скоєно 4-5 грабунків, 

щодо росту злочинності подати довідку. 

Головуючий: інформація прийнята до відома. 

В.Хомич з пропозицією щодо голосування земельних питань пакетом 

Голосували: «за»- 20, І.Стецюк – утримався 

Головуючий: проект рішення в цілому 

Голосували: «за»- 19, І.Стецюк, Воронюк – утрималися 

Головуючий: питання різного 
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В.Хомич: пропоную зекономити кошти на працівниках громадського 

формування «Міська варта», а використати їх на розмітку вулиць міста.\ 

Л.Чучман: вказала, що на вул. П.Мирного лежать дошки, звернення щодо 

прибирання на власника не мають впливу, необхідно штрафувати. 

В.Воронюк подав пропозицію щодо скерування депутатам проектів рішень 

електронною поштою  

В.Мірчук запропонував звернутись до районної ради щодо проведення 

роз'яснювальної роботи по поводженню із хімікатами 

В.Будзівула вказав на необхідність встановлення лежачого поліцейського по вул.. 

Тернопільській в м. Золочеві. 

Головуючий6: Всі питання порядку денного вичерпано. Засідання VІ сесії VІІ 

демократичного скликання Золочівської міської ради оголошено закритим. 

Виконується Державний Славень України. 

Голова засідання     (підпис)   Гриньків І.М. 

Секретар      (підпис)   Вонст С.М. 


